
SPOTKANIE 
Z KS. TISCHNEREM 

Świadomi wielorakiego wpływu, jaki wywierał na nas - na nasze myśle
nie, ale i na nasze życie - ks. Józef Tischner, zapytaliśmy o to kilkanaście osób, 
przedstawicieli różnych zawodów. A oto wyniki naszej ankiety. 

Anna Augustynowicz v 

Szanowny Panie, 

Od półtora miesiąca noszę przy sobie Pańskie zaproszenie do 
udziału w ankiecie na temat wpływu osoby i myśli Profesora Tischne
ra na moją pracę w teatrze, na mnie samą. 

Dziękuję za zaszczyt i zaufanie, ale nie jestem chyba na tyle wpra
wiona w pisaniu, żeby móc wyrazić to, co zdarzyło się w związku z tym 
Spotkaniem. Wszystkie, wyzwolone przez trzy lata regularnych za
jęć, emocje i myśli są zbyt osobiste i czuję się skrępowana, żeby o nich 
pisać. Po śmierci Profesora kupiłam kilka gazet i przeraziła mnie „re
cepcja" Jego odejścia. 

Dla mnie jest to ciągle istotne Spotkanie, trwające w relacjach 
z ludźmi, z którymi żyję i pracuję, w przedstawieniach, które przy
gotowuję po to, żeby z ludźmi rozmawiać. Ktoś, komu zwierzyłam 
się z niemożności napisania tego tekstu, powiedział, że jestem to win
na Profesorowi. Myślę, że mój dług u Niego jest znacznie większy niż 
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tekst, który potrafiłabym na pisać. Pozwalam sama sobie pozostać z tym 
długiem. 

ANNA AUGUSTYNOWICZ, reżyser, absolwentka teatrologii UJ i Wydziału Reżyserii 
Dramatu (PWST w Krakowie), dyrektor artystyczny Teatru Współczesnego w Szczeci
nie. 


